
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ Torysa 

dňa 28.06. 2022 

 

 

Prítomní členovia RŠ: Mgr. Mária Janičová, Mgr. Agáta Andraščíková, Mgr. Mária  Berdisová, 

Lenka Michaleková, Ing. Miroslav Ištoňa, Mgr. Jana Slamená, Magdaléna Sabolová, Matej 

Križalkovič , Mgr. Zuzana Ištoňová 

 

Neprítomní členovia RŠ:. Ing. Peter Sabol PhD., Mgr. Stanislav Angelovič   

Prítomní hostia: Mgr. Stanislav Holovač 

Program: 

1. Úvod 

2. Predbežná organizácia školského roka 2022/2023 

3. Diskusia  

4. Záver 

 

K bodu 1: 

Predsedníčka RŠ Mgr. Mária Janičová privítala prítomných a na základe prezenčnej listiny 

skonštatovala uznášaniaschopnosť RŠ. Oboznámila prítomných s programom a odovzdala slovo 

pánovi riaditeľovi Mgr. Stanislavovi Holovačovi. 

K bodu 2: 

Riaditeľ školy Mgr. Stanislav Holovač  oboznámil členov rady školy s predbežnou organizáciou na 

školský rok 2022/2023. Informoval o počte tried, o počte pedagogických, nepedagogických 

a odborných zamestnancov. V základnej škole bude 8 učiteľov, 2 pedagogickí asistenti (1 projekt 

a 1 nenormatívne prostriedky), sociálny pedagóg, 4 nepedagogický a 1 vychovávateľ. Oboznámil 

členov RŠ že k 30.9.2022 končí projekt „V základnej škole úspešnejší“ kde boli vytvorené 

pracovné pozície pedagogický asistent a sociálny pedagóg. Nahradí ho nový Národný projekt „ 

Pomáhajúce profesie v edukácii deti žiakov II“. Vďaka tomuto projektu  dané pracovné pozície 

ostávajú. V budúcom školskom roku bude 6 tried. Školský klub detí jedno oddelenie s počtom 26 

žiakov. V materskej škole 5 učiteľov, pedagogickí asistenti - 2 (1 projekt a 1 nenormatívne 

prostriedky), 1 nepedagogický a  1 pomocný vychovávateľ - projekt „Pomocný vychovávateľ pre 

materské školy“.  Všetky projekty budú trvať do konca školského roka 2022/2023. 

K bodu 3: 

Pani Mgr. Mária Janičová sa pýta, či bolo potrebné zvýšiť poplatky za ŠKD. Pán riaditeľ 

odpovedal, že vzhľadom na danú situáciu s nedostatkom finančných prostriedkov a zvýšením 

nákladov na prevádzku to bolo nutné. Pán Mgr. Miroslav Ištoňa sa informoval, koľko žiadostí  je do 



ŠKD a koľkým bude vyhovené. Pán riaditeľ vysvetlil, že podľa školského zákona §114 účinného od 

1.9.2022 môže byť v jednom oddelení najviac 26 detí. Škola eviduje 35 žiadostí.  Podmienky pre 

prijatie do ŠKD sú zverejnené na stránke školy. Pán Mgr. Miroslav Ištoňa  mal otázku, či by sa táto 

situácia nedala vyriešiť otvorením ďalšieho oddelenia vzhľadom na zvýšený záujem. Pán riaditeľ 

odpovedal, že ŠKD je financované zriaďovateľom školy. Otvorenie ďalšieho oddelenia musí byť 

schválené obecným zastupiteľstvom a zriaďovateľom školy. Podotkol, že  v súčasnosti je zlá 

finančná situácia.   V budúcom školskom roku sa nám  zníži počet žiakov o jednu triedu (zrušený 0. 

ročník) a dvaja žiaci odišli v priebehu tohto školského roka. 

 

K bodu 4: 

RŠ prijala uznesenie v tomto znení: 

Rada školy berie na vedomie: 

- Predbežnú organizácia školského roka 2022/2023 

 

 

 

Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie RŠ ukončila. 

 

Prílohy: Prezenčná listina zo zasadnutia RŠ  

  Predbežnú organizácia školského roka 2022/2023 

 

  

 

V Toryse, dňa 28.06. 2022                                                                             ........................................  

                                                                                                                           Mgr. Mária Janičová                                                                                                    

                                                                                                                           predseda Rady školy 

 

 

Zapísal: Mgr. Agáta Andraščíková     ................................. 

Overil: Lenka Michaleková                .................................. 

Overil: Magdaléna Sabolová              ................................. 

 

 


